
1-16/2012. szám

J e g y z ő k ö n y v

Készült: Kunbaja Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 2012. október 24-
én (szerda) 800 órai kezdettel megtartott rendkívüli üléséről.

Az ülés helye: Községháza tanácskozó terme

Jelen vannak: Franzné  Lakner  Éva  polgármester,  Tímár  Judit
alpolgármester,  Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika,  Halbländer
József, Pálosi Jánosné, Szabó Erika képviselők (6 fő).

Állandó meghívottak részéről: Patocskai Tibor alpolgármester 
  Szép Katalin jegyző

Előzetesen bejelentette távolmaradását: dr. Lovas László képviselő (1 fő)

N a p i r e n d   e l ő t t :

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Köszönti  a  Képviselő-testület  ülésén
megjelenteket.  Megállapítja az ülés határozatképességét,  mivel 7 fő képviselő
közül 6 képviselő jelen van. 
Bejelenti  továbbá,  hogy  a  mai  ülés  jegyzőkönyvvezetője  Dudás  Tiborné
köztisztviselő. Jegyzőkönyv hitelesítőnek javasolja Tímár Judit alpolgármestert,
amely  javaslattal a  Képviselő-testület  6  igen  szavazattal,  tartózkodás  nélkül
egyetért.
Javaslatot  tesz  az  ülés  napirendjére.  Javasolja,  hogy  a  meghívón  szereplő
napirendet tárgyalja a Képviselő-testület.
 
Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

104/2012.(X.24.) öh.  H a t á r o z a t
Képviselő-testületi ülés napirendjének elfogadása.

A  Kunbaja  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  2012.  október  24-i
ülésének a napirendjét az alábbiak szerint fogadja el:



1./ Előterjesztés az önkormányzat 2013. évre vonatkozó csatlakozásáról a Bursa 
     Hungarica Önkormányzati Felsőoktatási Pályázati rendszerhez.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

2./ Megállapodás megkötése a járási hivatalok kialakításához
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

3./ Jegyzői tájékoztató a jogszabályváltozásokról.
    Előterjesztő: Szép Katalin jegyző 

4./ Bejelentések.

5./ Egyebek.

E l s ő   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

1./ Előterjesztés az önkormányzat 2013. évre vonatkozó csatlakozásáról a 
     Bursa Hungarica Önkormányzati Felsőoktatási Pályázati rendszerhez
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)   

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: A  napirendi  ponttal  kapcsolatban  az
előterjesztést  mindenki  megkapta.  Kéri,  hogy  a  képviselők  a  kérdéseiket,
észrevételeiket mondják el.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Az önkormányzatok egy tanulmányi
félévre egy összegben utalják át az ösztöndíjrészt. Ez sok esetben gondot jelent.
Át kellene gondolni a csatlakozást, mert több személyre kell utalni. Nem okoz-e
az önkormányzatnak nehézséget? Mekkora összegről van szó?

Szép Katalin jegyző: 300.000,- Ft-ot utaltak át, amit a pályázók meg is kaptak.

Franzné Lakner Éva polgármester: A főiskolások számítanak erre a támogatásra.
Nehéz kigazdálkodni, de meg lehet oldani.

Tímár Judit alpolgármester: Jól jön ez az ösztöndíj az egyetemistáknak, mert egy
összegben  megkapják,  kisegíti  őket.  A  városi  önkormányzatok  már  nemigen
támogatják  a  fiatalokat,  csak  a  kistelepülések.  Ez  anyagi  teher  az
önkormányzatnak, de érzelmileg kötődnek ezáltal a településhez.
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Ebben az évben már más a pályázati forma, néhány változás történt. Hogyan
fogják ezt kivitelezni?

Barnáná dr. Jámbor Dominika képviselő: Október 26-tól írhatja ki a pályázatot
az önkormányzat, ha csatlakozunk.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Javasolja,  hogy  a  Képviselő-testület  az
önkormányzat  2013.  évre  vonatkozó  csatlakozásáról  a  Bursa  Hungarica
Önkormányzati  Felsőoktatási  Pályázati  rendszerhez  tárgyban  készült
előterjesztést fogadja el, és a határozati javaslat alapján hozza meg határozatát.
Aki egyetért, igennel szavazzon.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

105/2012.(X.24.) öh.  H a t á r o z a t
Előterjesztés az önkormányzat 2013. évre 
vonatkozó csatlakozásáról a Bursa Hungarica 
Önkormányzati Felsőoktatási Pályázati rendszerhez

1./ Kunbaja Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Bursa
Hungarica  Felsőoktatási  Önkormányzati  Ösztöndíjpályázat  2013.  évi
fordulójához csatlakozni kíván, és felhatalmazza a polgármestert a csatlakozási
szerződés aláírására.

Határidő: 2012. október 26.
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

2./  Kunbaja  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  felkéri  a
Humánszolgáltatási  Bizottságot,  hogy a beérkezett  pályázatokat  véleményével
terjessze a Képviselő-testület elé elbírálásra.

Határidő: 2012. december 17.
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

M á s o d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

2./ Megállapodás megkötése a járási hivatalok kialakításához
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)   
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Franzné Lakner Éva polgármester: A napirenddel kapcsolatos  előterjesztést  a
Kormányhivatal  készítette,  csak  Kunbajára  kellett  adaptálni.  A Polgármesteri
Hivataltól 2 személy került kiválasztásra a járáshoz. 5 köztisztviselő pályázott
kormányablak  ügyintézőnek,  ebből  két  személy  került  kiválasztásra  a
Kormányhivatal  részéről  Az  átkerülő  tárgyi  eszközök  a  2  köztisztviselőhöz
kötődő eszközök.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Mi  az  oka  annak,  hogy  a  jegyző
pályázott a járáshoz?

Szép  Katalin  jegyző: 4  köztisztviselővel  együtt  kormányablak  ügyintézőnek
pályázott.  A  pályázat  benyújtásakor  még  konkrét  adatok  nem  álltak
rendelkezésre. Mindenkinek ajánlották a jelentkezést, aki jelenleg köztisztviselő
akiknek megszűnik  a  munkaköre.  A járás  2 személyt  venne át,  Róka Eszter
képesített szociális és gyámügyi ügyintézőt, és a jegyzőt.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Aggódik, látva az átkerülő feladatokat.
A települési ügysegéd feladatai sincsenek még konkrétan kidolgozva. Az üres
álláshellyel mi a helyzet?

Szép  Katalin  jegyző: A könyvelői  álláshelyre  a  járás  igényt  tart,  ez  az  üres
álláshely. A települési ügysegéd a járási hivatalhoz tartozó személy, aki ki fog
járni a településre. Kértek egy ügysegédi irodát, ami ki is lesz jelölve. 

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Itt szükség lenne az üres álláshelyre,
mivel nincs gazdálkodási szakember. A feladatok megosztásra kerülnek. Mi lesz
a gazdálkodással? Ha a jegyző – aki ért a gazdálkodáshoz – elmegy a járáshoz,
hogy fog a Hivatal működni? Nem lesz szakember, hogy fognak így dönteni,
hogy a hivatal működni? Kötelező ezeket az álláshelyeket átadni? Így nem lehet
gazdálkodni!  Mit  fognak  az  embereknek  mondani?  A  gazdálkodásért  a
polgármester  a  felelős.  Úgy  gondolja,  hogy  ezt  az  álláshelyet  nem kötelező
átadni.

Szép Katalin  jegyző: Ezeket  az  álláshelyeket  veszi  át  a  járás,  vagy ahogy a
Képviselő-testület dönt.

Franzné Lakner Éva polgármester: Akkor kell  odafigyelni  a statusokra és  az
álláshelyekre amikor a közös hivatal létrehozásáról döntünk, és ezzel együtt az
álláshelyekről, de ehhez az kell, hogy tudjuk kivel alakítunk közös hivatalt. Két
lehetőség van, vagy a kistelepülések összefognak közös hivatal alakítására, vagy
Bácsalmáshoz csatlakoznak. Sajnos a kistelepülések nem akarnak közös hivatalt
alapítani  Kunbajával.  Így  sajnos  nem  marad  más,  mint  Bácsalmáshoz
csatlakozunk. 
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Szép Katalin jegyző: A Kormányhivatal mindenki munkaköri leírását bekérte.
Az  üres  álláshelyre  a  járás  igényt  tart.  A  szociális  és  gyámügyi  munkakör,
valamint a jegyzői munkakör kerül át a járáshoz.

Franzné Lakner Éva polgármester: Ha Kunbaja – Bácsalmás közös hivatalt fog
alkotni, akkor az is elképzelhető, hogy könyvelés Bácsalmáson lesz.

Szép Katalin jegyző: A járáshoz 3 álláshely kerül át, és 3 álláshely marad.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Az oktatásról is dönteni kell, és akkor
nem mindegy, hogy hol lesz a könyvelés. Közös hivatal esetén nem látnak bele a
könyvelésbe.  Ezt még meg kellene gondolni. Ha ezt a helyzetet elfogadják a
képviselők, akkor szavazzák meg.

Szép  Katalin  jegyző: A  Képviselő-testület  határozhat  úgy,  hogy  legyen  egy
egyéb ügyintéző.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A  közös  hivatal  létrehozásakor
jelezzék, hogy egy pénzügyi álláshelyre szükség lenne.

Patocskai Tibor alpolgármester: A gazdálkodáshoz kell egy szakember. A közös
hivatal kialakításánál erre kell hangsúlyt helyezni.

Tímár Judit alpolgármester: A pénzügyi dolgokat a közös önkormányzati hivatal
fogja intézni.  Ha nekünk van saját pénzügyi ügyintézőnk, akkor belelátunk a
könyvelésbe. Jó lenne egy státusz erre.

Szép Katalin jegyző: A gazdálkodási ügyintézői álláshely diplomás besorolású
álláshely volt. A közös hivatalnál a középfokú végzettség is elég lenne.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Miért  nem  akarnak  a  szomszédos
települések Kunbajával közös hivatal alapítani?

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: A  község  pénzügyi  helyzete  miatt  nem
akarnak  Kunbajával  közös  hivatalt  alapítani.   Attól  félnek,  hogy  Kunbaja
bedönti  a  többi  hivatalt  is.  Mi  hiába akarunk közös  hivatalt  alapítani,  ha ők
elzárkóznak ettől. Ezt erőszakkal nem lehet kikényszeríteni.

Szép Katalin jegyző: A jelenlegi felállásnál kell egy aljegyző. Kunbaján jegyzői
munkakör nem lesz, így elfogadta a járási álláshelyet.
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Tímár  Judit  alpolgármester: Létrehoznak  egy  társult  önkormányzati  hivatalt.
Önálló gazdálkodás lesz, ha az óvodát fenntartjuk?

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Részben önálló gazdálkodás lesz. A
jegyzőt  megérti,  hogy  ebben  az  esetben  elfogadja  a  járási  álláshelyet.  Ha
Bácsalmáshoz  csatlakoznánk,  Kunbaja  elég  nagy lélekszámú ahhoz,  hogy az
aljegyzői álláshelyen a jelenlegi jegyzőt lehetne alkalmazni. A megállapodásban
kell dönteni.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: A  közös  hivatal  kialakításánál  kell  az
álláshelyekre figyelni. Kéri a képviselők véleményét is.

Pálosi  Jánosné képviselő: Egyetért azzal,  hogy a közös hivatal  kialakításakor
foglalkozzanak az álláshelyekkel.

Szabó  Erika  képviselő: Egyetért,  hogy  a  közös  hivatal  kialakításakor
foglalkozzanak a témával.

Halbländer József képviselő: Egyetért a felvetéssel.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Javasolja,  hogy  a  Képviselő-testület  az
előterjesztést és megállapodást fogadja el, és a határozati javaslat alapján hozza
meg határozatát. Aki a határozati javaslattal egyetért, igennel szavazzon.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

106/2012.(X.24.) öh.  H a t á r o z a t
Megállapodás megkötése a járási hivatalok 
kialakításához

A Képviselő-testület megtárgyalta Franzné Lakner Éva polgármester 1307/2012.
számú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta:

1. A Képviselő-testület a határozat-tervezet mellékletét képező 
megállapodást elfogadja.

2. A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a megállapodás 
aláírására.

Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester
Határidő: azonnal
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H a r m a d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

3./ Jegyzői tájékoztató a jogszabályváltozásokról
     Előterjesztő: Szép Katalin jegyző 

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)   

Szép  Katalin  jegyző: A  jogszabályváltozásokkal  kapcsolatos  előterjesztést
minden képviselő megkapta. Részletesen igyekezett ismertetni a változásokat. A
jogszabály alapján a körjegyzőségek megszűnnek.

Barnáné dr.  Jámbor  Dominika képviselő: Elég sok feladat  itt  marad.  El  kell
dönteni,  hogy a jelenlegi szakapparátus el  tudja-e végezni a feladatokat.  A 2
oktatási  intézmény fog gondot jelenteni.  A működtetésüket  nem fogjuk tudni
ellátni.  Társulni  kell,  így  magasabb  a  normatíva  ez  esetben.  Ezen kell  majd
elgondolkodni.
A pályázatokkal is nagyon sok feladat van. Nagyon nagy kötelezettséget vállalt
az önkormányzat a TÁMOP pályázattal. Sajnálja, hogy amikor döntött a testület
nem tudott  résztvenni  az ülésen,  mert  akkor  biztos elmondta  volna,  hogy az
önkormányzat ne induljon ezen a pályázaton.  Nagyon sok a buktató, anyagilag
nehéz finanszírozni. Nagyon precíznek kell lenni a felterjesztéseknek. Sajnálja,
hogy  a  Bácskapu-s  szerződést  felmondta  a  testület.  Precízek  voltak.  Nagy
segítség  lett  volna,  ennél  a  pályázatnál.  Nem hiszi,  hogy ezt  mi  meg tudjuk
gördülékenyen oldani anyagilag.

Tímár  Judit  alpolgármester: Társulásokat  kell  létrehozni  pl.  orvosi  ügyelet,
iskolabusz stb. Lesznek közös feladatok.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Társulási  ülésen  elhangzott,  hogy
feltételezhetőleg a társulások nem fognak ösztönző normatívát kapni az óvoda
fenntartására.  Az óvoda fenntartását ezért nagy valószínűséggel a települések
fogják  működtetni.   Az  is  megfogalmazódott,  hogy  az  orvosi  ügyeletet
társulásban szeretnék ellátni. Az iskolán még gondolkodnak. Belső ellenőrzés
még nem tudni, hogy szeretnék, pl. Tataháza külsős belső ellenőrt alkalmazott,
jobban jártak, mint társulásban. A pályázatoknál is még teljes a bizonytalanság.
A Társulás vagyonával kapcsolatban is számos kérdés fog még felmerülni.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Nem  tudják  még,  hogy  milyen
normatívát fognak kapni. Fél, hogy komoly létszámcsökkentés lesz. Nem tudják
egyik helyről a másikra áttenni a pénzt.
A hitelek be lesznek fagyasztva. Észnél kell lenni a költségvetés készítésénél.
Oda kell figyelni, hogy működni tudjanak.
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Franzné Lakner Éva polgármester: Még nem látják a jövő évi számokat. Ha már
ismertek lesznek, akkor lehet róla beszélni, dönteni.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A  koncepció  tárgyalásakor  már
valamilyen szinten látszani fognak a számok.

Franzné Lakner Éva polgármester: Javasolja, hogy a Képviselő-testület fogadja
el a jogszabályváltozásokról szóló jegyzői tájékoztatót, és a határozati javaslat
alapján hozza meg határozatát.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

107/2012.(X.24.) öh.  H a t á r o z a t
Jegyzői tájékoztató a jogszabályváltozásokról

Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (továbbiakban:
Képviselő-testület) megtárgyalta a tárgyi előterjesztést és az alábbi határozatot
hozza:

1./ A Képviselő-testület tudomásul veszi a jogszabályváltozásról szóló jegyzői
tájékoztatót.

Határidő: azonnal
Felelős: Szép Katalin jegyző

N e g y e d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

4./ Bejelentések.

Franzné Lakner Éva polgármester: Tájékoztatja a Képviselő-testületet, hogy a
napirendi ponthoz nincs bejelentése. 

Ö t ö d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

5./ Egyebek.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Tájékoztatja  a  Képviselő-testületet,  hogy
levelezés folyik közte és Barnáné dr.  Jámbor Dominika és Halbländer József
képviselők  között.  Arra  kéri  a  Képviselőtestületet,  hogy  ezzel  a  kérdéssel  a
soron következő rendes ülésen tárgyalják, ez a rendes ülés témája, tekintettel
arra, hogy ma a járások és a Bursa pályázat miatt kellett rendkívüli ülést tartani,

8



és a még ma kell a Bursát is regisztrálni, a Szivárvány intézményben is 9 órakor
ellenőrzés lesz. Nincs idő most részleteibe bele menni.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Képviselőként irat betekintési jogával
élhet,  nem  a  Képviselő-testület  határköre  engedélyezni.  Utána  lehet  nézni.
Miután nem kapott lehetőséget, hogy éljen irat betekintési jogával, közérdekű
bejelentést  tett  a  Kormányhivatalhoz.  Mint  képviselők,  mindenféle  iratba
betekinthetnek.  Kapott  a  polgármestertől  egy  levelet,  amit  abban  leírt,  az  a
hatáskörökről szól.  Nem akar hatáskört elvonni. Azért kért bizottságot az irat
betekintéshez, mert pénzügyi kérdésekben is tájékozódni akart. Itt időhúzásról
van  szó.  Ha  minden  rendben  van,  miért  nem  lehet  betekinteni  az  iratokba?
Tudja, hogy ki írta a levelet, a polgármester azt csak aláírta.
A  Képviselő-testület  már  ne  is  tárgyalja  az  ügyet.  Ő  csak  segíteni  szeretett
volna.  Nincs itt  titok,  hogy ne lehessen az iratokba betekinteni.  Időpontot  is
egyeztettek. Bizonyos kérdések a faluban elhangzanak, és a Képviselő-testület
nem tud róla.  Diktatórikus módszerekkel  nem lehet  a települést  vezetni.  Sok
mindenről tud. Ellenzéknek tekintik a 3 képviselőt. Egy-egy képviselő-testületi
ülés előtt  a polgármester néhány képviselővel összeül,  és külön megbeszélést
tartanak.  A polgármester  rászól  a  képviselőre  szavazáskor,  hogy  tegye  fel  a
kezét.

Franzné Lakner Éva polgármester: Ezt visszautasítja.

Barnáné dr.  Jámbor  Dominika képviselő: Nem működik együtt  a  Képviselő-
testület.  Szakmailag  hiába  mondja  el  valamiről  a  véleményét,  az  meg  lesz
szavazva.  Választás  után  azt  mondta,  hogy a  bosszút  tegyék félre.  Az előző
ciklusban az előző polgármesternek is ezt mondta. Most nem haladnak egyről a
kettőre. Átnézte és elolvasta a jegyzőkönyveket, a hozzászólásokból egész más
jön le, mint ami elhangzott egy-egy ülésen. A jegyzőkönyvvezető figyeljen oda
jobban.

Patocskai  Tibor  alpolgármester: Képviselő  asszony  azt  mondta,  hogy
ellenzéknek tekintik őket. Sajnos az a baj, hogy a mai napig elhangzik, hogy az
Éva így, meg úgy, meg lesz buktatva. Ez a kijelentés a környezetéből hangzott
el. 
Véleménye, hogy azok az emberek, akik közel állnak a polgármesterhez, nem
bűn, hogy összeülnek és elmondják a véleményüket, ha ez egyáltalában így van.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Egy választópolgár kijelentéséért nem
vállalja  a  felelősséget.  A  képviselők  nem politikusok.  Itt  nem ellenzék  van.
Vannak olyan vélemények, amelyek nem egyeznek a többiek véleményével, ezt
elmondhatja.  Ha véleményt  mondott,  azt  mondták,  hogy személyeskedik.  Az
vezérli,  hogy  jól  menjenek  a  dolgok.  A  polgármester  a  gazdálkodási
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kérdésekben nem érti az összefüggéseket. Pálosiné, az Ügyrendi és Gazdasági
Bizottság  elnöke sem érti.  Kötelessége  a  véleményét  elmondani.  Nincs  ideje
azzal foglalkozni, hogy ki buktatja meg az Évát.

Patocskai Tibor alpolgármester: Most nem politizálnak, nem politikusok. Itt két
csapat volt, még a választásokból jönnek az impulzusok.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Zárjuk  le  azt  a  témát,  nem  a
Képviselő-testület dolga. Elég sok információ van az én birtokomban is Kispata!

Tímár  Judit  alpolgármester: Erdődiné  Hegedűs  Ágnes  munkaügyi  peréről
szeretne tájékozódni.

Franzné Lakner Éva polgármester: Peren kívüli egyezség született. Az eredeti
beadványhoz képest azt összegezhetjük, hogy 1/3-ban pervesztesek vagyunk, és
2/3-ban  pernyertesek.  Valamikor  döntött  a  Képviselőtestület  egyhangúan  az
IKSZT  szakmai  létszáma  mellett,  akkor  úgy  határoztunk,  hogy  a  szakmai
munkát  1,5  fő  MT  hatályú  dolgozóval  kívánjuk  ellátni,  ennek  megfelelően
felajánlottuk az állást számára, de ő nem fogadta el, majd az ezzel foglalkozó
köztisztviselő elkészítette a felmentési papírokat, ami aláírásra került. De a per
tárgyalása során világossá vált, hogy a maga a testületi határozat nem felelt meg
a jogszabályi előírásoknak, és a felmentés során nem került felajánlásra egy üres
álláshely.  Ezért  vagyunk  egyharmadban  pervesztesek,  ki  kellett  az  elmaradt
munkabért is fizetni, összesen 1MFt, három  havi részletben.  A per másik része
ami arról szólt, hogy a  felmentés helyi politikai hovatartozása miatt történt, és ő
ettől kiborult, ezért 2M Ft nem vagyoni kártérítést kért.  Ez a rész nem nyert
bizonyítást, kártérítésre ezen a jogcímen nem jogosult.  

Tímár Judit alpolgármester: Milyen peres ügyek vannak még?

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Mindegyikről  tud  a  Képviselőtestület.
Horváth  János  munkaügyi  pere,  ami  még  folyamatban  van.   HS-Computer
Havasi  Sándor  peres  ügye,  ami  az  IKSZT eszközbeszerzéséhez  kapcsolódik,
még  nincs  vége.  Hajdúné  Hornyák  Mária  munkaügyi  pere,  első  fokon
megnyertük Hajdúné fellebbezett, december 6-án lesz a tárgyalás.
Ezen kívül a DRF, 3 millió Ft-os gazdasági tanulmány tárgyában folyó per van
folyamatban, erről is tud a testület.

Tímár Judit alpolgármester: A pályázatokkal kapcsolatban új tervezési időszak
kezdődik,  tudomása szerint  a megye megkereste  a  települések vezetőit,  hogy
keressék meg a vállalkozókat és vonják be a tervezésbe. Ez megtörtént-e? 
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Franzné Lakner  Éva polgármester: Egyik  képviselő-testületi  ülésen  beszéltek
róla, amin emlékezete szerint az alpolgármester asszony is jelen volt.

Tímár  Judit  alpolgármester: A  honlapcímet  ki  kell  küldeni  a  lakosságnak.
Nagyobb nyilvánosságot adna a pályázatnak.

Miután több napirendi pont nem volt, a polgármester a Képviselő-testület ülését
910 órakor bezárta.

Kmf.

Franzné Lakner Éva   Szép Katalin
       polgármester             jegyző

Jegyzőkönyv-hitelesítő:

Tímár Judit
alpolgármester
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